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Gericht aan GS/gedeputeerde  
 

  

Vraag / Vragen 1. Uit de beantwoording van onze vragen over de 
subsidieregeling Nul op Meter blijkt dat een substantieel 
deel van de beschikbare subsidie wordt besteed aan 
overheadkosten. Van het totale budget van € 300.000 
wordt € 50.000 gebruikt voor pr, communicatie (€ 
10.000) en overheadkosten (€ 40.000). Dat is 18 %. Wij 
vinden dat heel veel. Waardoor worden die hoge kosten 
veroorzaakt? 
 

 2. Wat wordt er gedaan om met name de 
uitvoeringskosten in de hand te houden?  
 

 3. Ten aanzien van bijvoorbeeld de uitvoeringskosten 
van het Waddenfonds is er een maximum vastgesteld 
voor bureaukosten namelijk maximaal 5 %. Is er ten 
aanzien van de subsidieregeling Nul op de Meter geen 
maximum gesteld aan de overheadkosten en waarom 
niet?  
 

 4. Uit de beantwoording van de vragen blijkt dat op dit 
moment er jaarlijks zo'n 50 woningen worden 
gerenoveerd tot Nul op de Meter. Dat is 0,017 % van 
het aantal woningen. U rondt dat af naar boven naar 
1%. Afgezet tegen uw ambitie voor Fryslân is dat wel 
een buitengewoon mager resultaat. Hoe wilt u er vaart 
achter zetten om het aantal woningen dat gerenoveerd 
wordt tot Nul op de Meter te vergroten? 

 5. De ambitie om in 2050 een fossielvrij Fryslân te 
realiseren vraagt om flinke stappen, ook in de 
gebouwde omgeving. Wat heeft u nog in petto voor de 
komende tijd om woorden om te zetten in daden? 
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